



Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.  
KPK/LN 1655 Company No: 183304-M

Address : No. 290, 1st Floor, Jln Pudu, 55100 KL  
Website : www.edenvacation.com  
Email : promo@edenvacation.com  
Hotline : 03-2148 3880 & 012-260 1155  
Fax : 03-2148 7454  
Agency Sales Direct Line : 03-2148 7880



## 4D3N DISCOVER SIEM REAP

### 4 天 3 晚 探索暹粒之旅

Tour Code: 4REP

#### DAY 1: ARRIVAL – SIEM REAP

(-/L/D)

Upon arrival at Siem Reap airport, welcome by our tour guide. Check in at your selected hotel. Afternoon, visit **Les Artisans D'Angkor**, the Handicraft center for the wood and stone carving. After that, transfer to enjoy the view of Sunset over Angkor Wat on the top of the **Bakheng Hill**.

#### 第一天：抵达 - 暹粒省

(-/午/晚餐)

抵达暹粒国际机场，参观由柬埔寨教育司与法国政府合作，为保存吴哥古文明艺术传承而设立的吴哥艺术文化学院，傍晚再带领您登上大吴哥城门外的巴肯山，欣赏夕阳中的黄金城，闻名於世的吴哥巴肯山日落美景！

#### DAY 2: SIEM REAP

(B/L/D)

Breakfast at the hotel, transfer to full day Angkor Visit: **The South Gate of Angkor Thom, Bayon, Baphoun, Elephant and Leper King Terrace, Phimeanakas, Ta Keo, Thommanan, Chaosay and Ta Prohm**. Afternoon visit Jewelry Shop for real Cambodian Ruby and Sapphire. Then proceed to the World Heritage, **Angkor Wat**, one of the **“Seven Wonders’ of the world”**. Buffet dinner with Cambodian Traditional show.

#### 第二天：暹粒省

(早/午/晚餐)

早餐后便展开吴哥之行，上午先送往游览曾被世人遗忘的世外桃源—大吴哥城。大吴哥方圆 10 公里，城中丛林密布，是高棉帝国的最后一座都城。参观的主要景点有大南门、大吴哥寺庙群、古都城、巴本宫、斗象台、周薩神廟、塔馬農神廟及达普伦寺。午后参观珠宝店，同时您可了解到柬埔寨各种特产的珠宝。再前往世界七大奇景中最神秘之古文明谜的封印—吴哥窟，俗称小吴哥，晚上品尝风味餐并观赏高棉民族舞蹈秀。

#### DAY 3: SIEM REAP

(B/L/D)

After breakfast at the hotel, start excursion to visit **Floating Village at Tonle Sap Lake**, the biggest lake in South East Asia to experience the living of fisherman. Afternoon continue to visit **Angkor Silk Farm**, 16Km from Siem Reap, an exhibition center of silk processes and production to experience the mulberry fields, silkworm breeding and traditional silk weaving.

#### 第三天：暹粒省

(早/午/晚餐)

早餐后，前往位于暹粒省南方的东南亚最大的淡水湖—洞里萨湖，在此您可看到水上人家捕鱼、种菜等日常生活作息，别具风格。午后送往吴哥丝绸农场，这是一个展览中心体验丝绸生产过程和桑园，蠶虫养殖和传统丝绸纺织。

#### DAY 4: SIEM REAP – DEPARTURE

(B/-/-)

After breakfast, bid farewell to Cambodia, transfer to the airport for departure flight.

#### 第四天：暹粒省 - 返回

(早餐/-/-)

早餐后于酒店餐厅后您可自由活动把握机会体验暹粒市不同的风光，后送往机场返回。结束愉快旅程。

#### Free Gifts

- 60 minutes massage for adult pax
- 1 coconut, 1 scarf, 1 straw hat, 1 Cambodia T-shirt, 1 group photo

#### 特别赠送

- 60 分钟按摩 (只限成人)
- 椰水 x1, 围巾 x1, 草帽 x1, 柬埔寨 T-恤 x1, 团体照 x1